
IZVRŠNI ODBOR OBCINSKE KONFERENGE

KAJ JE S SAMOPRISPEVKOM?
Izvršni odbor občinske konference SZDL Ljubljaiia-Moste-Polje je na 9. seji, ki jje bila 15. maja

1972 zaradi števUnih pripomb, ki so bile v zadnjem času na terenu razpravljal o realizaciji izgradnje
vzgojno-varstvenih zavodov in šolskih objektov iz sredstev samoprispevka. Po razpravi je izvršni odbor
sklenil poslati mestni konferenci SZDL in ostalim prisotjnim organom pismo, kj ga objavljamo v
celoti.

— V pripravah za izvedbo re-
ferenduma ya samoprispevek
smo zagotavljali občanbm, da
bo delovanje sklada javno in
bodo imeli občani stalno mož-
nost vpogleda, tako na višino
zbradnih sredstev. kakor tudi o
poteku priprav za realizacijo
programa. Poudarjali smo tudi
veliko vlogo občanov pri spreje-
manju razniJi odločitev. Skrat-
ka, zagotavljali smo, da bo reali-
zacija programa jprav tako naša
skupna naloga, kot je bila skup-
na in odgovorna naloga uspešna
izvedba referendunia.

- Žal pa ugotavljamo, da je
od referenduma preteklo že
skoraj šest mesecev vendar jav-
nosti, ra/en skopili infonnacij v
dnevnem časopisju, ni bilo
dano nobenega poročila o višini
sredstev, ki so že zbrana. karje
še posebej interesantno prav v
teh prvih mesecih. Prav tako ni
bilo poročil o pripravah za
realizacijo programa in te/avah.

ki se pri tem pojavljajo. Posebej
še to velja za tiste objekte. ki bi
se morali po programu graditi
še letos.

- Na terenu se zaradi po-
manjkanja infonniranosti pojav-
ljajo številne pripombe o ne-
učinkovitosti in neizpolnjenih
obljubah danih v pripravah za
samoprispevek. Nosilci teh ko-
mentarjev niso samo tisti. ki so
uvedbi samoprispevka nasproto-
vali, temveč tudi naši družbeno-
politični delavci, ki zagotav-
ljajo. da v podobnih akcijah v
bodoče ne bodo več sodelovali.

Zaradi tega predlagamo kon-
ferenci SZDL, da takoj ukrepa
in zahteva od pristojnih orga-
nov predvsem naslednje:

1. Od _ organa upravljanja
sklada je treba zahtevati poro-
čilo o vseh sprejetih bistvenih
odločitvah za izvajanje pro-
grama, o problematiki njiho-
vega dela oziroma poročilih. na
katere so naleteli. Prav tako je

treba pripraviti tudi poročilo o
dosedanjem finančnem poslo-
vanju sklada (zbiianje in po-
raba).

2. Od organov sklada mo-
rajno zahtevati mesečno poro-
čanje o vsebinskih in finančnih
vprašanjih. ki jih rešujejo. V ta
namen naj bi upravni organ iz-
dajaJ podobno kot je bilo to
storjeno v pripravah za referen-
duin bilten, namenjen druž-
benopolitičnim organizacijam, <
družbenopolitičnini delavcem
in tisku.

3. Poleg teh dveh splošnih
nalog pa meninio, da je treba
občinske konference (in prek
njih občane) seznaniti še z na-
slednjim:

- kako je z delovanjem od-
bora za družbeni nadzor in za-
kaj ta še ni konstituiran;

- kako je s sprejemom sta-
tuta in poslovnika sklada in kdo
bo o njirna javno raZpravljal
(baje sta oba dokumenta v javni
razpravi, a nam o tem ni nič
znanega);

- organe upravljanja opo-
zoriti na vlogo in mesto gradbe-
nih odborov pri krajevnih skup-
nostih v smislu zagotovil o pri-
pravah za referendum. Grad-
beni odbori naj najdejo svoje
niesto tudi v statutu sklada.

Izvršni odbor bo v kolikor se
stanje informiranosti javnosti o
vseh problemili ne bo spreme-
nilo prisiljen sklicati sejo občin-
ske konference. na kateri se
bodo ta vprašanja, kakor tudi
pripombe, javno obravnavala in
bo odločno zahtevala ukrepe.


